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طرح آمایش 

سرزمینی به جای 
این که به دنبال 

استعدادها و 
برتری رشته ها 

باشیم جایی برای 
ورزش زورخانه 
ای که افتخارات 

زیادی را از آن 
خود کرده و در 
سال 97 بیش 

از 100 مدال به 
دست آورده است 

در نظر گرفته 
نشد

 رئیس هیئت 
ورزش های 

 پهلوانی و
 زورخانه ای:

 خراسان جنوبی 
یکی از استان 

هایی است که با 
توجه به جمعیت 

و تعداد زورخانه 
ها شگفتی ساز 

است

 ورزش زورخانه ای
در گود بی مهری ها

 واگویه های سکاندار 
از ورزش پر افتخار استان 

زهرا قربانی 

همه فکر و ذهنش زورخانه است و ورزش، از زمانی که 
کودکی نوپا بود پا در گود جوانمردی گذاشت و حالا 
که بیش از پنج دهه از عمرش می گذرد همچنان شور 
و اشتیاق اش نه تنها به این ورزش کم نشده است  بلکه 
تمام وجودش را هم به پای آن می گذارد او که ۱۲ سال 
پیش احساس کرد می تواند با هدایت این مجموعه 
در توسعه این رشته موثر باشد در این گود پا گذاشت 
و امسال هم با توجه به پایان دوره و بازنشستگی قرار 

است سکان کار را به فرد دیگری بسپارد.
هر چند در این سال ها با همت رئیس هیئت ورزش 
های پهلوانی و زورخانه ای و همراهی مربی ها، داورها، 
ورزشکاران و ...گام های بلندی برای توسعه این رشته 
برداشته شد و افتخارات زیادی در سطح ملی و بین 
المللی به دست آمد و ورزش زورخانه ای خراسان 
جنوبی از پایان جدول جدا شد و در جمع پنج استان 
برتر قرار گرفت اما »قمری« از برخی کم توجهی ها 
به این رشته گلایه دارد و می گوید: موفقیت ها در 
سال های گذشته با تلاش جوانان به خصوص مربی 
ها، همکاری مدیران زورخانه و رئیسان هیئت های 
شهرستان ها و تلاش ورزشکاران به دست آمده است 
و بدون همراهی آن ها به تنهایی قادر به خوردن یک 

لیوان آب هم نبودم .
او به گذشت زمان، گذری می زند و ادامه می دهد: همه 
این افراد عزم خود را جزم کرده بودند تا به جایگاه قبلی 
برگردیم و پشت آن هم تلاش بود، از مربی ها گرفته 
تا مرشد، زورخانه دار و ورزشکار همه دست به دست 
همه دادند و شیرینی پیروزی ها را هم چشیدند هر 
چند در این مسیر شکست هایی هم وجود داشت ولی 
از هر شکست پلی به پیروزی های آینده ساختیم و هم 
اکنون بهترین مربی ها و مرشدان کشوری در استان 

حضور دارند.

محروم از زورخانه بزرگ
این پیش کسوت اظهارمی کند که با همه فعالیت ها و 
این که رئیس فدراسیون در بسیاری از نشست هایش از 
خراسان جنوبی به عنوان الگو برای دیگراستان ها نام 
می برد اما در مرکز استان مشابه نقاطی نظیر کردستان 
و کرمان که ورزش زورخانه ای آن ها قابل مقایسه با 
استان نیست، زورخانه بزرگی نداریم تا بتوانیم میزبان 
متعدد  های  کلاس  المللی،  بین  و  ملی  مسابقات 

آموزشی و اردوهای تیم ملی باشیم.
او ادامه می دهد: بارها این مشکل را فریاد زدیم و با این 
که چند سال پیش کلنگ ساخت یک زورخانه در میدان 
سوم سجادشهر به نام شهدای بسیج به زمین زده شد اما 
آن قدر که بخش خصوصی به درخواست ها لبیک گفت 
مسئولانی که دستی در این کار داشتند توجه نکردند 
و فقط به وعده اکتفا کردندو هیچ گاه هم این وعده ها 
عملیاتی نشد. به هر جا هم که نیاز بود مکاتبه و نیاز 
استان با توجه به توانایی هایی که در این ورزش وجود 

دارد، بیان شد اما هیچ فایده ای نداشت.
قمری به این نکته هم اشاره می کند که تعداد زیادی 
سالن چند منظوره در استان ساخته شده که حتی 
برخی از سالن ها در روستاها به محل نگهداری دام 
تبدیل شده است اما این که در مرکز استان یک زورخانه 
بزرگ برای تمرین ورزشکاران، برگزاری مسابقات و 
اردوها احداث نشده است، نشان می دهد عزمی که 
در جامعه ورزش زورخانه ای داشته ایم در مسئولان 

وجود نداشته است.
به گفته وی همیشه گفته می شود که در بیرجند ۹ 
زورخانه وجود دارد اما بیشتر این زورخانه ها کوچک 
، نیمه دولتی و شخصی  است و زورخانه ای نیست 
که بتوان در آن برای میزبانی های ملی و بالاتر برنامه 

ریزی کرد.
وی تاکید می کند: این گلایه را تا زمانی که زنده باشم 
از مسئولان خواهم داشت به این دلیل که نتوانستم این 
خواسته به حق را در زمان مسئولیت به تحقق نزدیک 
کنم و شرمنده جامعه ورزشی هستم و هر زمان هم که 
این خواسته محقق شود در هر جایگاهی باشم بر دست 

مسئولی که این اقدام را انجام دهد بوسه خواهم زد.

جای خالی ورزش زورخانه ای در آمایش 
سرزمینی

رئیس هیئت ورزش های پهلوانی و زورخانه ای در 
بودن  کارشناسی  غیر  به  اشاره  با  سخنانش  ادامه 
پروژه ها می گوید: در اجرای طرح  اجرای برخی 
آمایش سرزمینی به جای این که به دنبال استعدادها 
و برتری رشته ها باشیم جایی برای ورزش زورخانه ای 
که افتخارات زیادی را از آن خود کرده و در سال ۹7 
بیش از ۱00 مدال به دست آورده است در نظر گرفته 
نشد این در حالی است که سال گذشته در المپیاد 
استعدادهای برتر کشور در همه رشته های ورزشی 
اعم از دختران و پسران ۱۱ مدال کسب کردیم که سهم 
ورزش زورخانه ای و پهلوانی در این المپیاد پنج مدال 

نقره و برنز و یک طلا بود.
او با تاکید بر این که مدال ها به آسانی به دست نیامده 
است ادامه می دهد: پشت همه این مدال ها برنامه 
ریزی و مبارزه بوده است و برای تک تک مدال هایی که 
یک ورزشکار به دست آورده است، مربیان ساعت ها 

زحمت کشیده اند.
قمری به این موضوع هم اشاره می کند که به دنبال زیر 
سوال بردن دیگررشته های ورزشی نیستیم اما باید 
بپذیریم که برخی هیئت های ورزشی استعداد های 
درخشان و فعالیت بیشتر و در کشور تلاش خستگی 
ناپذیری دارند و شاید در برخی موارد مدال کشوری 
نداشته باشند اما در واقع فعالیت خوبی دارند و روند 
روبه رشدی را طی می کنند که نیاز است این هیئت ها 
بیشتر دیده شوند و اعتبارات صرف هیئت هایی نشود 
که هیچ گونه فعالیت و شانسی برای رسیدن به قله 
های ترقی ندارند.به گفته وی افزون بر این باید برای 
آموزش هم فکر اساسی برداشته شود و از مربی های 
ملی در استان استفاده شود تا سطح برخی هیئت های 

ورزشی با کشور کم شود. 

کمبود اعتبار
این پیش کسوت ورزشی کمبود اعتبار را هم چالشی 
بزرگ پیش پای هیئت های ورزشی بیان می کند و می 
گوید: با همه کمبودهای موجود سال گذشته هشت 
اعزام بزرگ در رده های مختلف سنی اعم از نونهالان، 
نوجوانان، جوانان، بزرگ سالان و مرشدان با بیش 
از۲0 نفر در هر رده داشتیم و در هر اعزام با توجه به 
مسافت بالا مجبور بودیم برای ورزشکاران اتوبوس 
بگیریم که بیش از 40 میلیون تومان فقط برای رفت 
و آمد ورزشکاران به جز اسکان، خوراک و پوشاک 

هزینه شد.

به گفته وی از همه مهم تر این که ورزشکاران اعزامی 
از هیچ کدام از مسابقات دست خالی برنگشتند و 
نزدیک به ۹0 مدال کشوری به جز مدال های منطقه 
ای داشتیم که امیدواریم تجلیل از مدال آوران سال 
۹8 هم در دستور برنامه اداره کل قرار گیرد و قول 
افزایش یک و نیم برابری برای تجلیل از مدال آوران 

هم محقق شود.
رئیس هیئت ورزش های پهلوانی و زورخانه ای ادامه 
می دهد: با شیوع کرونا فعالیت زورخانه ها نیز متوقف 
شد و از یک ماه پیش دستور بازگشایی زورخانه ها با 
رعایت پروتکل ها و 50 درصد ظرفیت فعال داده و 
تمرین تیم ها در رده های مختلف سنی با پایان یافتن 
امتحانات شروع شد و با توجه به این که ورزشکاران چند 
ماه دور از ورزش بوده اند باید به آمادگی قبل برسند تا 

در بخش حرفه ای ورزش را دنبال کنند.
به گفته وی هم اکنون ۲3 زورخانه فعال در استان 
وجود دارد و دو زورخانه در اسلامیه و طبس آماده 
انجام  اقدام  این  فرصت  اولین  در  که  است  افتتاح 

خواهد شد.
قمری با اشاره به این که در همه رده های سنی تیم 
های استان فعال هستند، ادامه می دهد: خراسان 
به  توجه  با  که  است  هایی  استان  از  یکی  جنوبی 
جمعیت و تعداد زورخانه ها شگفتی ساز است طوری 
۲00 زورخانه و با جمعیت  که اصفهان با بیش از 
شش میلیون نفر همان تعداد تیم هایی را دارد که 
خراسان جنوبی با جمعیت 700 هزار نفری و ۲3 

زورخانه دارد.
او با اشاره به سامان دهی بیش از 800 ورزشکار در 
زورخانه های استان ادامه می دهد: در هر شهرستانی 
که زورخانه وجود دارد هیئت هم فعال است و برخی 
از شهرستان ها به درجه ای رسیده اند که رقابت 
های چشمگیری را دارند و با توجه به جمعیت بعد 

از بیرجند خوسف بیشترین تعداد زورخانه را دارد.
او در پایان سخنانش هم با اشاره به این که مجمع 
انتخاب رئیس هیئت استان تا پایان تیر برگزار خواهد 
شد، می افزاید: سقف تلاش همین بوده است و از 
طرف دیگر هم شرمنده زورخانه داران و ورزشکاران 
هستم و امیدوارم هر فردی که به عنوان رئیس انتخاب 

شود راه و روش این سال ها را ادامه دهد.

اولویت سال 99
مدیر کل ورزش وجوانان استان هم درباره احداث 
یک زورخانه بین المللی در مرکز استان به پیگیری 
ها برای تحقق این موضوع اشاره می کند ومی گوید: 
برای تامین اعتبار این پروژه در حال پیگیری هستیم 
تا از منابع ملی وزارتخانه کمک گرفته شود اما هنوز به 

جمع بندی نرسیده ایم. 
»عزیزی« می افزاید: سال ۹۹ اولویت کاری، اتمام 
پروژه های ناتمام و تحقق مصوبات سفر استاندار به 

شهرستان ها خواهد بود.
»قطبی« معاون توسعه ورزش قهرمانی اداره کل ورزش 
و جوانان هم دلیل این که ورزش زورخانه ای امسال در 
فهرست سند توسعه ورزش قهرمانی استان قرار نگرفته 
است ، چنین بیان می کند: این رشته ورزشی از المپیاد 
استعدادهای برتر در سطح ملی حذف شده است و در 
المپیک هم نیست به همین دلیل در جمع رشته های 

انتخاب شده در این سند قرار نگرفت.

 کورنومتر

داوری در لیگ برتر 
داور  فرهادپور«  »فرهاد 
جوان استان در لیگ برتر 
فوتبال قضاوت می کند. به 
گزارش »خراسان جنوبی« 
این داور امروز ساعت ۲۱ 
سایپای  های  تیم  بازی 
مبارکه  فولاد  و  تهران 
ورزشگاه  در  را  سپاهان 

پاس قوامین تهران در جایگاه کمک داور دوم 
قضاوت خواهد کرد.

 گوش شکسته ها
 5 پله بالا رفتند

هیئت کشتی استان بر اساس ارزیابی عملکرد 
فدراسیون در سال ۹8 در مقایسه با سال ۹7 
پنج پله صعود کرد. رئیس هیئت کشتی استان 
به خبرنگار ما گفت: پس از اعلام رتبه هیئت های 
استانی از فدراسیون، خراسان جنوبی با پنج پله 
صعود در جایگاه ۱۹ قرار گرفت. »سروری« ادامه 
داد: سال ۹۶ رتبه استان 3۱ در کشور بود و در 
سال ۹7 با هفت پله صعود در رتبه ۲4 ایستاد و 
سال ۹8 برای اولین بار در جمع ۲0 استان بالای 

جدول قرارگرفت.
وی با تاکید بر این که اگر چهار تیم نوجوانان و 
جوانان استان در مسابقات شرکت می کردند به 
طور قطع در میانه جدول بودیم افزود: بر اساس 
برنامه ریزی های انجام شده امسال درصدد 
هستیم تا جزو ۱5 استان بالای جدول باشیم و 
در سال ۱400 به طور قطع در جمع ۱0 تیم برتر 

کشور خواهیم بود.

گردان »امام حسین)ع(« 
پیشتاز فوتسال 

زیرکوه
تیم گردان امام حسین )ع( در پایان هفته پنجم 
رقابت های لیگ فوتسال شهرستان زیرکوه در 
جایگاه اول ایستاد.به گزارش خبرنگار ما، رئیس 
اداره ورزش وجوانان زیرکوه گفت: رقابت ها با 
حضور هشت تیم در جریان است و تیم موبایل 
نیوتل نیز با اختلاف گل کمتر در رده دوم جدول 
و تیم محمد طاها کامکار در جایگاه بعدی این 
رقابت ها قرار دارد.»ادیبیان« به نتایج هفته پنجم 
این مسابقات هم اشاره کرد و افزود: تیم پوشاک 
ماکسیم غلامی، عطاری محمد طاها کامکار، 
گردان امام حسین)ع( و موبایل نیوتل از سد 

حریفانشان گذشتند.

موافقت با ایجاد پایگاه 
 قهرمانی اسکیت

 در طبس
موافقت های اولیه برای ایجاد پایگاه قهرمانی 
اسکیت شرق کشور به مرکزیت طبس اعلام شد.

به گزارش »خراسان جنوبی« رئیس هیئت اسکیت 
طبس با اشاره به دیدار با رئیس فدراسیون اسکیت 
و »ناظمی« مشاور وزیر ورزش و جوانان گفت: 
در این جلسه پیرامون مسائل و مشکلات حوزه 
اسکیت در شهرستان های کوچک مقیاس و به 
خصوص گرمسیر و اختصاص تجهیزات و احداث 
زیرساخت های لازم و مناسب درخواست هایی 
مطرح شد.»فتوت« با اشاره به این که موافقت اصولی 
ایجاد پایگاه قهرمانی اسکیت در شرق کشور به 
مرکزیت طبس داده شد، افزود: بر این اساس برای 
احداث پیست از محل اعتبارات ملی و استانی در 
شهرستان، رایگان شدن دوره های آموزش داوری، 
مربیگری و ورودی مسابقات، تخصیص تجهیزات 

داوری سرعت و فری استایل قول داده شد.

خدا قوت پهلوان 

در مراسمی از زحمات مهدی قمری رئیس هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان 
قدردانی شد.

به گزارش روابط عمومی هیئت پهلوانی و زورخانه ای استان، در شب میلاد 
ثامن الحجج علی ابن موسی الرضا)ع( از زحمات ۱۲ساله مهدی قمری در 
سمت ریاست هیئت پهلوانی و زورخانه ای تجلیل و قدردانی شد. در این مراسم 
که به همت هیئت ابوالفضلی بیرجند برگزار شد نماینده مردم بیرجند، درمیان 
و خوسف در مجلس، پیش کسوتان ورزش زورخانه ای، ورزشکاران و شعرا 

حضور داشتند.

 روی خط ورزش

آماده باش به گوش شکسته های روستا 

استعدادیابی کشتی، روستا به روستای استان برگزار می شود. به گزارش 
با  گام  اولین  در  گفت:  استان  کشتی  هیئت  رئیس  جنوبی«  »خراسان 
همکاری ورزش و جوانان خوسف و بخشداری و شورای اسلامی ماژان، طرح 

استعدادیابی در این بخش برگزار می شود. 
»سروری« افزود: با توجه به مستعد بودن نونهالان و نوجوانان این منطقه و کمک 
و همراهی علاقه مندان به ورزش اول کشور مقرر شد طرح استعدادیابی در 
این بخش برگزار شود و در صورت تایید مربیان، خانه کشتی این بخش افتتاح 

خواهد شد.
وی ادامه داد: جمعیت بالای نونهالان روستایی در این بخش، نزدیک بودن 
روستاهای مجاور و فیزیک بدنی نونهالان این منطقه هیئت را بر آن داشت تا 

طرح استعدادیابی در این بخش با حضور مربیان برگزار شود.
 به گفته وی در بازدید از سالن ورزشی این بخش مقرر شد در صورت استقبال و 
اجرایی شدن طرح، برخی تجهیزات از قبیل تشک و آدمک و... از طرف هیئت 

کشتی تهیه شود و در اختیار بخشداری قرار گیرد.

40 خانه ورزش مدارس تجهیز می شود

40 خانه ورزش در مدارس روستاهای خراسان جنوبی تجهیز می شود. به 
گزارش خبرنگار ما، سرپرست هیئت ورزش های روستایی و بازی های بومی و 
محلی استان با اعلام این خبر گفت: هفت خانه ورزش مدارس روستاها تجهیز 
شد و با هماهنگی هایی که انجام شده قرار است این کار ادامه دار باشد و این 

آمار به 40 خواهد رسید. 
»قطبی« افزود: مدارس شناسایی شده با هماهنگی دهیاران، متولیان مدرسه 
و آموزش و پرورش شهرستان ها تجهیز خواهد شد تا دانش آموزان روستاها نیز 

از این امکانات استفاده کنند.

 افزایش 15 میلیاردی هزینه 
پروژه های ناتمام 

زهرایـی- »73 پـروژه ناتمام نیازمنـد 85 میلیارد تومـان اعتبار« ایـن تیتر مطلبی 
اسـت کـه ۹ اردیبهشـت در روزنامه خراسـان جنوبـی و به  نقـل از مدیـر کل ورزش 
و جوانـان چاپ شـد و حالا پـس از گذشـت دو مـاه از چاپ ایـن مطلب »عزیـزی« در 
اعـلام آمارهـای جدیـد تعداد پـروژه هـای ناتمـام را 73 مـورد اعـلام کرد امـا مبلغ 
مورد نیـاز بـرای تکمیل ایـن پـروژه هـا را ۱00 میلیـارد تومان دانسـت که بـا توجه 
بـه افزایـش هزینـه هـا اتفـاق افتـاده اسـت و ایـن موضـوع بـه معنـای افزایـش ۱5 

میلیـاردی هزینـه تکمیل پـروژه های ورزشـی اسـت.
وی ادامـه داد: بـا همه مشـکلاتی کـه در خصـوص تامیـن منابـع مالی وجـود دارد 
بر اسـاس جـدول زمـان بنـدی و بـا هـدف پیشـبرد راهبردهـا و تکمیل پـروژه های 
ناتمام ورزشـی و اجرای طرح هـای کوچک زودبـازده و مخاطب محـور مثل زمین 
های چمـن مصنوعی قرار اسـت تـا پایان امسـال 37 پروژه بـه بهره برداری برسـد 
و حتـی با توجـه بـه مشـارکت  دیگـر نهادهـا امـکان این کـه تعـداد پـروژه ها بـه 50 

مـورد هم برسـد وجـود دارد.
او بـا اشـاره ایـن کـه ۱3 پـروژه آمـاده بهـره بـرداری اسـت، افـزود: سـه اسـتخر 
سرپوشـیده، ۱4 سـالن چنـد منظوره ورزشـی، یـک سـالن تمرینی سـقف کوتاه و 
۱۹ زمیـن چمـن مینـی فوتبـال و یـک زمین چمـن بـزرگ در فهرسـت پـروژه های 
افتتاحی تا پایان سـال قرار دارد.وی به این نکته هم اشـاره کرد که تعدادی از این 
پـروژه ها مثـل سـالن هـای ورزشـی و اسـتخرها بیـش از یک دهه اسـت کـه کلنگ 
احـداث آن بـه زمیـن خـورده امـا بـه دلیـل محدودیـت در منابـع اعتبـاری هنـوز به 

بهره بـرداری نرسـیده اسـت.
به گفتـه وی تـلاش بـر ایـن اسـت بـا هماهنگـی اسـتانداری از برخـی نهادهـا مثل 
بنیـاد مسـتضعفان و بنیـاد علـوی بـرای تکمیل ایـن پـروژه ها کمـک گرفته شـود و 
افزون بر این بـه دنبال تخصیص یک سـری اعتبارات ملـی وزارتخانـه و اعتبار پنج 
میلیـاردی سـفر دکتـر نوبخـت هسـتیم و امیدواریم بـا حمایت بیشـتر اسـتانداری 

ایـن پروژه هـا امسـال به سـرانجام برسـد.

نماینده قاینات و زیرکوه 
مشکلات هیئت های ورزشی را پیگیری می کنم

شورای  مجلس  در  زیرکوه  و  قاینات  نماینده 
جوانان  و  ورزش  جامعه  با  دیدار  در  اسلامی 
شهرستان قائنات برای پیگیری مشکلات هیئت 

های ورزشی وعده داد. 
و  ورزش  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
جوانان خراسان جنوبی در این جلسه »ترحمی« 
رئیس اداره ورزش و جوانان قاینات و رئیسان 
هیئت های ورزشی گزارشی از وضعیت ورزش 
این شهرستان و برنامه ها و فعالیت هیئت ها 
ارائه کردند و »اسحاقی« نماینده قاینات و زیرکوه 
با ا علام حمایت از فعالان رشته های مختلف 
های  هیئت  مشکلات  پیگیری  برای  ورزشی، 

ورزشی این شهرستان قول داد .

تجلیل دختران ملی پوش 
دختران ملی پوش استان و دبیران سازمان های 
مردم نهاد جوانان خراسان جنوبی تجلیل شدند.

و  ورزش  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
جوانان، به مناسبت گرامی داشت دهه کرامت، 
و  بانوان  امور  دفتر  مدیرکل  نخعی  حضور  با 
ورزش  معاون  اسلامی  استانداری،  خانواده 
بانوان و قناد معاون امور جوانان اداره کل ورزش 
و جوانان، از نجمه خدمتی ملی پوش و ورزشکار 
المپیکی استان، مبینا عباسی مقدم عضو تیم ملی 
تیراندازی باکمان و دبیران دختر سازمان های 

مردم نهاد جوانان تجلیل شد .

طبس آماده میزبانی هرکول ها 
زهرایی- با توجه به تجربه خوب برگزاری رقابت های 
قوی ترین مردان ایران در طبس که مربوط به سال ۹3 
است این شهرستان برای میزبانی دوباره رقابت های 
قوی ترین مردان ایران اعلام آمادگی کرد. رئیس هیئت 
بدنسازی و پرورش اندام طبس با بیان این مطلب به 
خبرنگار ما گفت: بر این اساس پیشنهاد میزبانی طبس 
با هماهنگی هیئت استان به دبیر فدراسیون ارائه و از 
طریق هیئت استان پیگیری های لازم در این زمینه انجام 
شده است.به گفته »عراقی« افزون بر این برای میزبانی 
رقابت های پرس شرق کشور نیز اعلام آمادگی شد که 
امیدواریم با مساعد شدن شرایط بتوانیم این دو رقابت را 
در طبس برگزار کنیم.وی با اشاره به فعالیت 800 بدن 
ساز در شهرستان افزود: ۹ باشگاه در این رشته ورزشی 
فعال هستند که از این تعداد ۶ باشگاه شخصی در طبس، 
یک باشگاه مربوط به راه آهن و یک باشگاه هم مربوط به 
شرکت زغال سنگ است و یک باشگاه هم در عشق آباد 
فعالیت می کند که با توجه به استعداد و رکورد خوب 
ورزشکاران، با حمایت جدی تر از بدن سازان شهرستان 
به طور قطع در سال های آینده شاهد حضور تعدادی از 
بدن سازان طبس در تیم ملی خواهیم بود.او به مشکلات 
باشگاه داران شهرستان در مدت شیوع بیماری کرونا هم 
اشاره کرد و افزود: سه ماه باشگاه ها تعطیل بود و به طور 

متوسط هر باشگاه به ازای هر ماه 80 میلیون ریال ضرر 
کرد و با توجه به این که بسیاری از آن ها خرج زندگی شان 
را از این راه به دست می آورند با مشکلات زیادی دست 
و پنجه نرم می کنند. به گفته وی برای جبران خسارت 
های ناشی از کرونا در باشگاه های اجاره ای مذاکراتی با 
مالکان داشتیم اما هنوز به نتیجه نرسیده ایم.وی افزود: 
با حمایت رئیس هیئت بدنسازی و پرورش اندام استان 

جشن گلریزان هم برگزار شد اما این ها کافی نیست و با 
توجه به این که از زمان بازگشایی باشگاه ها استقبال هم 
چشمگیر نبود، نیاز است که مسئولان استانی بیشتر از 
باشگاه ها حمایت کنند.او به فعالیت های هیئت در سال 
گذشته هم اشاره کرد و گفت: در رقابت های بدن سازی 
شرق کشور دو مدال و در رقابت های منطقه ای نیز دو 
نفر از ورزشکاران مدال طلا را از آن خود کردند و قرار بود 
اسفند میزبان رقابت های پرس سینه استان باشیم که به 

دلیل شیوع ویروس کرونا این رقابت ها لغو شد.

تیر، مجمع انتخاب رئیس هیئت 
ورزش روستایی

انتخاب رئیس هیئت ورزش های روستایی و بازی های  پایان تیر مجمع 
بومی و محلی استان برگزار می شود.به گزارش خبرنگار ما »قطبی« معاون 
توسعه ورزش قهرمانی اداره کل ورزش وجوانان، گفت: این انتخابات یکی از 
پرشورترین انتخابات رئیس هیئت خواهد بود چرا که هفت نفر برای شرکت در 

آن متقاضی شده اند.


